
Komisia dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva Michalovce 
Z á p i s n i c a  č. 08   

12.10.2023  
zo zasadnutia Komisie dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva v Michalovciach, ktoré sa 

uskutočnilo dňa 12.10.2023 na Mestskom úrade v Michalovciach,  
Priestory MsR,  Nám. osloboditeľov č. 30 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
 
P r o g r a m :  

1. Otvorenie. 
2. Informatívna správa o letnej turistickej sezóne.   
3. Informácia o turistickej sezóne z pohľadu TIK- Mesto Michalovce. 
4. Údržba verejných priestranstiev - informácia za rok 2023 a plán investičných zámerov za 

rok 2024. 
5. Informatívna správa prevádzkovateľa MHD v roku 2023 a možnosti získania externých 

zdrojov.  
6. Opravy miestnych komunikácii – priebežná správa o realizácii za rok 2023.  
7. Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu. 
8. Záver. 
 
 

 
-k  bodu 1:  
Otvorenie  
Predseda Ing. Čornej privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie. 
 
-k  bodu 2:  
Informatívna správa o letnej turistickej sezóne.   

Zástupca ZOOCR sa nezúčastnil zasadnutia. 
 
-k  bodu 3:  
Informácia o turistickej sezóne z pohľadu TIK- Mesto Michalovce. 
Informovala p. Pazičová zamestnanec Turisticko informačnej kancelárie v Michalovciach.  
-Informovala o priebehu letnej turistickej sezóne v Meste Michalovce.  
Pochválila dobrú spoluprácu s Košice región turizmus  
Pochválila spoluprácu s Veterán expes vláčikom zo strany rodičov a deti.  
Umiestnenie galérie v kontakte s TIK  sa ukázala ako správna voľba.  
Informovala o spolupráci so školami.  
 
-k  bodu 4:  
Údržba verejných priestranstiev - informácia za rok 2023 a plán investičných zámerov za rok 2024. 
Informoval p. Fenin vedúci useku TAZS  

Informoval o doterajšej činnosti, hlavne kosbe.  
6 kosba bude spojená so zberom lístia.  
Na kostolnom námestí sa skúšobne vyskúšala samočinná robotická kosačka.  
 
Geci: Navrhuje premiestnenie lavičiek v parku Kerta od chodníkov k detskému ihrisku,  alebo osadiť 
nové lavičky.  
Ing. Čornej – Je možné osadiť tabuľku detské ihrisko k bytovému domu B1 na východe? 
  
-k  bodu 5: 
Informatívna správa prevádzkovateľa MHD v roku 2023 a možnosti získania externých zdrojov.  
Informoval PhDr. Koščo – konateľ spoločnosti DZS M.K.Trans s.r.o.  



Linky jazdili v roku 2023 tak ako v roku 2022, čiže bez obmedzení v súvislosti s Covid 19 ako minulé 
roky. 
V marci došlo k redukcii spojov, ktoré boli málo vyťažené.  
Cena PHM je porovnateľná s rokom 2022.  
Mzdové náklady súvisia aj vládnymi nariadeniami, a to úpravami výšky minimálnych miezd. 
V meste Michalovce sú všetky nasadené vozidlá nizkopodlažné. 
Spoločnosť sa plánuje zapojiť do výzvy s možnosťou získania ekologických vozidiel.   
 
-k  bodu 6: 
Opravy miestnych komunikácii – priebežná správa o realizácii za rok 2023.  
Presun na ďalšiu komisiu  
 
-k  bodu 7: 
Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu 
 
K bodu 8: 
Záver  
Predseda poďakoval za účasť. 
 
 
 
 
 Ing. Juraj Berilla  Ing. Martin Čornej  
 zapisovateľ komisie              Predseda komisie 


